
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŐLÉSÉNEK 

GAZDASÁGI ÉS MEZİGAZDASÁGI BIZOTTSÁGA 
 
Iktatószám: III.73-1/2010. 
 

 
J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2010. január 27-én 14 óra 8 perckor a Polgármesteri Hivatal 
II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:     Kıvári László elnök, Máté Péter, Csernus Péter, Horváth 
     Jánosné,  Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Távolmaradt:    Dr. Balás Ákos, Dr. Hadházy Ákos, Ilosfai Gábor, Koller 
     Attila bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Tóthi János képviselı, 
     Szeleczki József igazgatóság-vezetı, 
     Herr Teréz fıépítész, 
     Leposa Gyula osztályvezetı, 
     Szigeti Júlia fımunkatárs, 
     Katzné Meszlényi Erika kertész, 
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 

 
Meghívott:    Dr. Bodri István a Hegyközség elnöke, 
     Herrné Szabadi Judit a Borvidék Nkft. ügyvezetıje, 
     Ferenc Vilmos a Dicenty Dezsı Kertbarát Kör vezetıje, 
     Berlinger Attila a Szekszárdi Turisztikai Kft.  
     ügyvezetıje 
     Balda Róbert a MAHIR Cityposter Kft. fejlesztési  
     igazgatója 

   
   
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az ülést 14 óra 8 perckor megnyitja.  
 
Varga András: Javasolja, hogy a bizottság vegyen fel a napirendre 3 db, meghívásos 
pályázati eljárás eredményére vonatkozó elıterjesztést. Eszterbauer János jelezte, hogy nem 
tud részt venni a mai ülésen és Dr. Bodri István fogja képviselni. Balda Róbert, a MAHIR 
Cityposter Kft. fejlesztési igazgatója jelezte, hogy 15 óra elıtt nem tud megjelenni, kéri, hogy 
ezt vegye figyelembe a bizottság.  
 
Máté Péter: A Mikes utcai forgalmi renddel kapcsolatban lenne kérdése az „egyebek” 
napirendi pont keretében. 
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Herr Teréz: Az 5. napirendi pont levételét javasolja. 
 
Az elnök az elhangzott kiegészítésekkel együtt szavazásra teszi fel a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1./ napirendi pont 
Egyeztetés a 2010. évi borászati szakmai rendezvényekrıl 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Herrné Szabadi Judit a Szekszárd Borvidék Nkft. ügyvezetıje 
        Dr. Bodri István a Hegyközség elnöke 
        Ferenc Vilmos a „Dicenty Dezsı” Kertbarát Kör elnöke 
        Berlinger Attila a Szekszárdi Turisztikai Kft. ügyvezetıje 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
„Dicenty Dezsı” Kertbarát Kör támogatási kérelme, elszámolás a 2009. évi 
támogatásról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Ferenc Vilmos a Dicenty Dezsı Kertbarát Kör vezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat a bel- és külterületi ingatlanok 2010. évi bérleti díjára 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Málinger János kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Zsók Ambrusné kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Megbízás a 088 hrsz-ú önkormányzati vízelvezetı árok fakivágási munkáira 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Megbízás balesetveszélyes nyárfák kivágására a szılıhegyi futball pálya mellett 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
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8./ napirendi pont 
Tájékoztatás reklám-rendszergazda tevékenységrıl, javaslat dekorációk elhelyezésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Balda Róbert a MAHIR Cityposter Kft. fejlesztési igazgatója 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára közbeszerzési dokumentáció 
elkészítése a KEOP-7.1.3.0/B-2008-0001 pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára nyilvánosság biztosításával, 
kommunikációval, tájékoztatással kapcsolatos feladatok ellátása a TÁMOP-3.2.3-08/2-
2009-0003 pályázati program keretében” tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára a TÁMOP-3.2.3-08/2-2009-
0003 pályázati program keretében megvalósuló programok résztvevıinek számára 
étkeztetés biztosítása” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2010. (…) rendelete 
Szekszárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 8/2004. (III.1.) szekszárdi ör. 
módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Herr Teréz fıépítész 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
2010. évi városüzemeltetési elıirányzatok - I. változat 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
14./ napirendi pont 
Egyebek 
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1./ napirendi pont 
Egyeztetés a 2010. évi borászati szakmai rendezvényekrıl 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Herrné Szabadi Judit a Szekszárd Borvidék Nkft. ügyvezetıje 
        Dr. Bodri István a Hegyközség elnöke 
        Ferenc Vilmos a „Dicenty Dezsı” Kertbarát Kör elnöke 
        Berlinger Attila a Szekszárdi Turisztikai Kft. ügyvezetıje 
 
Kıvári László: Kéri a meghívottakat, hogy tájékoztassák a bizottságot az idei évi 
elképzelésekrıl. 
 
Herrné Szabadi Judit: 2010-ben a hagyományos rendezvények mellett 1-2 új eseményre is 
sor kerül. A borvidéki borverseny idıpontja április 8., az eredményhirdetésé pedig Szent 
György napja. Délelıtt lesz az ünnepélyes eredményhirdetés a Mővészetek Házában, délután 
pedig ünnepélyes kóstolóra kerül sor a fıiskola épületében. A következı nagy esemény a 
Pünkösdi Fesztivál rendezvénysorozata. Már tavaly is meghirdették a nyitott pincéket régiós 
szinten. Erre az idén is sor kerül. A polgármester úr megkereste ıket azzal, hogy van olyan 
szándék, miszerint boros kínálat is legyen a fesztiválon. A borászoknak eltérı véleményük 
van errıl a javaslatról, nem biztos, hogy rentábilis lenne a kitelepülés. Amennyiben úgy 
döntenek a fesztivál szervezık, hogy bor árusítása történjen, akkor biztosan lesz olyan borász, 
aki vállalja a kitelepülést. Minél elıbb meg kell hozni a döntést errıl, hogy fel tudják mérni az 
igényeket.  
 
Máté Péter: Úgy gondolja, hogy mindenképpen legyen bor is a fesztiválon. Meg kell fontolni, 
hogy ezt a megjelenést mivel támogatja a város. Alkalmasint a közterület-használati díj 
mérséklése is megfelelı eszköz lehet. 
 
Kıvári László: Visszatérve a borvidéki borversenyre, idén is ezzel egyidejőleg kerül 
meghirdetésre a Szekszárd Város Bora elismerı cím? 
 
Herrné Szabadi Judit: Igen. 
 
Tóthi János: A Pünkösdi Fesztiválon ı is támogatja a borászok jelenlétét. Esetleg egy-két 
pavilonba az ételfogyasztást is el tudja képzelni. Álláspontja szerint meg kellene fontolni azt 
is, hogy ne csak a Szüreti Napok idejére hívják meg a testvértelepülések delegációit, hanem a 
Pünkösdi Fesztiválra is. Ezzel el lehetne osztani a vendégeket. 
 
Dr. Bodri István: A boros pavilonok felállításának, a helypénznek a kalkulációját minél elıbb 
meg kell csinálni, hogy a borászok tisztán láthassanak a kérdésben. 
 
Kıvári László: A Pünkösdi Fesztivál szervezıbizottságát ki kell egészíteni a Borvidék Nkft., 
vagy a Hegyközség képviselıjével. 
 
Herrné Szabadi Judit: A Pünkösdi Fesztivál idıpontja 2010. május 21-24., elıtte – május 20-
án - kerül sor Budapesten a Károlyi palotában a borászok bemutatkozására. 
 
Kıvári László: Mikor lesz a Nemzetközi Kékfrankos Találkozó? 
 
Ferenc Vilmos: Május 25-26. 
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Kıvári László: Ez utóbbi rendezvényhez illeszkedne be a Magyar Borvárosok Szövetségének 
ülése, amit a polgármester úr szeretne idén Szekszárdon megtartani. 
 
Herrné Szabadi Judit: Kérdés, hogy a Károlyi palotában kíván-e a város részt venni a 
délutáni programon? El kell dönteni, hogy milyen tartalommal töltsék meg a bemutatkozást. 
A következı rendezvény a Szent László Napok. A Béla tér átalakítása miatt új helyszínt kell 
választani a rendezvénynek. Ezt a kérdést nagyon át kell gondolni. A rendezvény idıpontja 
június 25-27. A színpadot már elıtte nap el kell kezdeni fölépíteni, így ha a négysávos úton 
lesznek a programok, akkor ezzel is számolni kell. Ehhez is társul a nyitott pincék program. A 
szeptember 16-19. között sorra kerülı Szüreti Napok kapcsán a tavalyi évi szerkezetet 
kívánják megtartani. İszi rendezvény lesz a Szent Márton napi program, és szeretnék a 
Babits bál hagyományát is erısíteni, a karitatív jelleg megtartásával. 
 
Ferenc Vilmos: Június 11-13. között Pécsett tervezik megtartani a Nemzetközi Kékfrankos 
Találkozó nyertes borainak bemutatását. Az EKF programokon belül ez a rendezvény komoly 
lökést adhat a kékfrankos hírnevének. 
 
Kıvári László: Ki a fırendezıje a Nemzetközi Kékfrankos Találkozónak? 
 
Ferenc Vilmos: A Hegyközség. 
 
Kıvári László: A Szekszárdi Borászok Céhe-nek lesz különálló programja? 
 
Dr. Bodri István: Idén is megtartják a hagyományos fajta kóstolókat, melyek nem 
minısülnek városi rendezvénynek. Emellett minden városi programban tevékenyen részt 
kívánnak venni. 
 
Herrné Szabadi Judit: A „Pannon Borrégió TOP 25” elnevezéső borversenyt rendezik még 
meg Pécsett. A nyertes boroknak két bemutatójára is sor kerül majd. 
 
Ferenc Vilmos: Elmondja, hogy a Nemzetközi Kékfrankos Találkozó rendezéséhez komoly 
segítségre lesz szükség a várostól is. 
 
Kıvári László: Amennyiben igény lesz rá, akkor úgy gondolja, hogy a bizottság anyagilag is 
tudja támogatni a rendezvényt. 
 
Dr. Bodri István: Az Alisca Borrend rendezésében kerül megtartásra a Világ Borrend 
Találkozó, aminek az idıpontja szintén május végén van. 
 
Herrné Szabadi Judit: Nagyon fontos, hogy az egyes rendezvény helyszínek kijelölése 
kapcsán a hatósági szabályozás egyértelmő legyen és ne az utolsó pillanatban derüljön ki, 
hogy az a helyszín, amit megálmodtak, bizonyos hatósági elıírások miatt nem megfelelı. 
 
Dr. Bodri István: A szervezı bizottságokba be kell vonni a szakhatóságokat is, így 
megelızhetık ezek a problémák. 
 
Berlinger Attila: A Szekszárdi Turisztikai Kft. minden rendezvényhez szívesen társul. 
Szeretnék idén megújítani a kiadványokat. Az Utazás Kiállítás március 4-6. között lesz, ezen 
is megjelenik a kft. Mivel a megyei turisztikai iroda megszőnt és a kistérségi települések sem 
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mutatnak hajlandóságot a részvételre, így valószínőleg egyedül fog a város megjelenni a 
kiállításon. 
 
Kıvári László: Március 12-13-án lenne a versecei viszontlátogatás, amihez össze kell majd 
állítani a delegációt. Azokra, akik tavaly vendégfogadók voltak, mindenképpen számít. 
Köszöni a megjelenteknek az idei évi programokról adott tájékoztatást. 
 
2./ napirendi pont 
„Dicenty Dezsı” Kertbarát Kör támogatási kérelme, elszámolás a 2009. évi 
támogatásról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Ferenc Vilmos a Dicenty Dezsı Kertbarát Kör vezetıje 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy az elızı évihez hasonlóan idén is 150.000.- Ft összegő 
támogatást nyújtson a bizottság a Kertbarát Körnek, amennyiben a költségvetési rendelet 
tartalmaz bizottsági keretet. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

6/2010. (I.27.) GMB határozat 
Dicenty Dezsı Kertbarát Kör támogatása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
jóváhagyja a Babits Mihály Mővelıdési Ház és Mővészetek 
Háza intézményi keretei között mőködı Dicenty Dezsı 
Kertbarát Kör beszámolóját a 2009. évi támogatási összeg 
felhasználásáról.  

 
2. A Bizottság támogatni kívánja a Kertbarát Kör 2010. évi 

tevékenységét és amennyiben a 2010. évi költségvetési 
rendelet tartalmaz bizottsági tartalékot, akkor annak terhére 
150.000.- Ft összegő mőködési támogatást nyújt. 

 
Határidı: 1. pont tekintetében: 2010. január 27. 

     2. pont tekintetében: 2010. március 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
    Pál József igazgatóság-vezetı 
    Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 

 
3./ napirendi pont 
Javaslat a bel- és külterületi ingatlanok 2010. évi bérleti díjára 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
 
Varga András: Ismerteti az elıterjesztést. 
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Tóthi János: Elmondja, hogy a saját körzetében is nagyon szépen rendben tartják a lakók az 
önkormányzati tulajdonban lévı területeket. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a belterületi ingatlanok bérleti díjára vonatkozó 
határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a következı 
határozatot hozta: 
 

7/2010. (I.27.) GMB határozat 
Belterületi ingatlanok bérleti díja 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a belterületi 
önkormányzati ingatlanok bérleti díjának nagyságát 2010. 
évben 15.- Ft/m2/év összegben határozza meg. A Bizottság 
engedélyezi, hogy a 300 m2-nél kisebb területő önkormányzati 
tulajdonú belterületi ingatlanok, ingatlanrészek haszonbérbe 
adásával kapcsolatos ügyekben a Városüzemeltetési és -
Fejlesztési Igazgatóság a bemutatott szerzıdés minta alapján 
járjon el. 
 
Határidı: 2010. december 31. (folyamatos) 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a külterületi ingatlanok bérleti díjára vonatkozó 
határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a következı 
határozatot hozta: 
 

8/2010. (I.27.) GMB határozat 
Külterületi ingatlanok bérleti díja 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága az önkormányzati 
tulajdonú külterületi mezıgazdasági földingatlanok 
haszonbérleti díját 2010. évben 
 
− A 0 helyrajzi számmal kezdıdı földrészletek esetében 4.- 

Ft/m2/év; 
− 7001-tıl növekvı helyrajzi számú földrészletek esetében 8.-

Ft/m2/év összegben állapítja meg. 
 
A Bizottság engedélyezi, hogy a földingatlanok haszonbérbe 
adásával kapcsolatos ügyekben a Városüzemeltetési és -
Fejlesztési Igazgatóság a bemutatott szerzıdés minta alapján 
járjon el. 
 
Határidı: 2010. december 31. (folyamatos) 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
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4./ napirendi pont 
Málinger János kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kıvári László: Már tavaly is volt ilyen kérelme a vállalkozónak. Tervezi, hogy folytatja a 
taxis tevékenységet? 
 
Szigeti Júlia: Igen. 
 
Máté Péter: A végtelenségig nem lehet ezt csinálni, valahol meg kellene húzni a határt. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

9/2010. (I.27.) GMB határozat 
Málinger János kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága támogatja Málinger 
János taxis vállalkozó (Szekszárd, Dr. Hirling Á. u. 3. II/9.) 
méltányossági kérelmét és a közterületek használatáról szóló 
1/2009. (II.3.) szekszárdi ör. 13. § (2) bekezdése alapján a 2010. 
I. negyedéves közterület-használati díj megfizetésétıl eltekint. 
 
Határidı: 2010. január 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság vezetı 

 
 
5./ napirendi pont 
Zsók Ambrusné kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szigeti Júlia: Tavaly a bizottság a közterület-használati díj 50 %-át engedte el. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy idén is ilyen mértékben tekintsen el a bizottság a díj 
megfizetésétıl. 
 
Kıvári László: Azért támogatja a díj mérséklését, mert annak is örülni kell, hogy van olyan 
kereskedı, aki felsıvárosban legalább boltot üzemeltet. 
 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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10/2010. (I.27.) GMB határozat 
Zsók Ambrusné kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága részben támogatja 
Zsók Ambrusné kereskedı (Szekszárd, Újfalussy I. u. 6.) 
méltányossági kérelmét és a közterületek használatáról szóló 
1/2009. (II.3.) szekszárdi ör. 13. § (2) bekezdése alapján a 
könnyőszerkezető pavilonban lévı vegyesbolt üzemeltetése 
kapcsán a 2010. évi közterület-használati díj 50 %-ának 
megfizetésétıl eltekint. 
 
Határidı: 2010. január 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság vezetı 

 
6./ napirendi pont 
Megbízás a 088 hrsz-ú önkormányzati vízelvezetı árok fakivágási munkáira 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Katzné Meszlényi Erika: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A „6 öles” út menti fák kivágására nem adott be kérelmet a Balogh úr? 
 
Katzné Meszlényi Erika: Nem. 
 
Máté Péter: Miért pont ennek a személynek ad engedélyt a fakivágásra az önkormányzat? 
 
Katzné Meszlényi Erika: Balogh úr fordult a hivatalhoz ezzel a kérelemmel.  
 
Máté Péter: Véleménye szerint ezeket a munkákat is meg kellene hirdetni nyilvánosan. Az 
végezze el a fakivágást, aki jobb ajánlatot tesz. 
 
Szeleczki József: A kertész a parkfenntartási feladatokkal, illetve a temetık fenntartásával 
foglalkozik elsısorban. Amennyiben ilyen irányú kérése van a testületnek, akkor erre meg 
kell bízni egy erdészt, aki koordinálja ezeket a dolgokat.  
 
Varga András: A bizottság az elmúlt év végén hozott egy határozatot az erdık és fás 
területek felmérésére. Tájékoztatja a tagokat, hogy február hónapban kívánja a bizottság elé 
terjeszteni a felmérésre vonatkozó árajánlatokat. 
 
Horváth Jánosné: Egyetért Máté Péterrel. Úgy gondolja, hogy vagy szekszárdi személy 
végezze el a munkát, vagy a rászorulóknak ajánlják fel a fát. 
 
Katzné Meszlényi Erika: Ismerteti, hogy az ilyen kérelmek kapcsán milyen eljárást folytat le 
a hivatal. 
 
Máté Péter: Végsı soron közvagyonról van szó, ezért gondolja, hogy ne csak egy vállalkozó 
ajánlatát vegyék figyelembe. 
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Szabó Zsolt: A Baranya-völgyi fák kivágása után a tuskók, illetve nyesedékek még mindig ott 
vannak a területen. Reméli, hogy itt nem ebben az állapotban hagyja hátra a vállalkozó a 
területet. 
 
Katzné Meszlényi Erika: A Baranya-völgyben szerinte nem maradt vissza nyesedék és a 
tuskózás nem szerepelt az elvégzendı feladatok között. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 2 nem szavazat ellenében elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

11/2010. (I.27.) GMB határozat 
Fakivágás a 088 hrsz-ú vízelvezetı árokban 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága felkéri a 
Városüzemeltetési és –fejlesztési Igazgatóságot, hogy Balogh 
Jánost (7144 Decs Szövetkezet u. 58.) bízza meg 66 db 
kiszáradt, többségében főz és nyárfa kivágásával a szekszárdi 
088 hrsz-ú önkormányzati vízelvezetı árokban. A helyszínen 
megjelölt egészséges és nemes diófa meghagyása mellett, 
engedélyes a kivágást követıen 99 db fa ültetésével a város 
közterületén - az Igazgatósággal egyeztetve - legkésıbb 2010. 
április 15-ig a pótlásnak tegyen eleget. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

7./ napirendi pont 
Megbízás balesetveszélyes nyárfák kivágására a szılıhegyi futball pálya mellett 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 2 nem szavazat ellenében elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

12/2010. (I.27.) GMB határozat 
Balesetveszélyes fák kivágása a szılıhegyi futballpálya 
mellett 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága felkéri a 
Városüzemeltetési és -fejlesztési Igazgatóságot, hogy Jakab 
Ottót (7122 Kakasd, Széchenyi u. 16.) bízza meg elsı ütemben 
14 db nyárfa Szılıhegyen történı kivágásával, egyben a 
kivágást követıen a pótlás elvégzésével. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság- vezetı 
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8./ napirendi pont 
Tájékoztatás reklám-rendszergazda tevékenységrıl, javaslat dekorációk elhelyezésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Balda Róbert a MAHIR Cityposter Kft. fejlesztési igazgatója 
 
Balda Róbert: Nemsokára kezdıdik a választások idıszaka, ezért tesznek egy javaslatot a 
pártoknak, miszerint 50 db ideiglenes, háromszög alakú táblát helyeznének ki a 
közterületekre, ahová a politikai hirdetések elhelyezhetıek. Minden pártot értesíteni kívánnak 
errıl. A táblákat az önkormányzati választások idején is fel lehetne használni.  
 
Kıvári László: Hogyan történik a fa körüli hengerek telepítése? 
 
Balda Róbert: Igény szerint szeretnék azt kivitelezni. A reklámrendelet tartalmazza az 
elhelyezés feltételeit. 
 
Csernus Péter: A dekorációk kapcsán kérdezi, hogy hány táblára kívánják azokat 
felragasztani? 
 
Szigeti Júlia: Elıször fel kell tölteni 7 darabosra az utcanév táblákat tartó oszlopokat és után 
lehet eldönteni, hogy hova lesznek felragasztva a képek. 
 
Balda Róbert: 55 db utcanév táblát helyeztek ki, amelyeknek a hátulját üzleti alapú hirdetésre 
szánták, de nem mindegyik tábla hátoldalát tudják hasznosítani. Véleménye szerint a 
dekorációkat csak a frekventált helyeken lévı táblákra érdemes kitenni, így 10-12 db táblát 
tud erre a célra elképzelni. 
 
Tóthi János: Véleménye szerint az országgyőlési képviselı jelölteknek kellene egyeztetni 
majd a hirdetési táblák használatáról. A választás 2. fordulóját követı 1 hónapon belül kell 
eltávolítani a reklámanyagokat a közterületekrıl. Ezt ki fogja elvégezni? 
 
Balda Róbert: A MAHIR Cityposter Kft. azt vállalja, hogy a táblákat elkészíti és kihelyezi. 
Itt nem reklámról van szó, hanem politikai hirdetésrıl. Oda helyeik ki azokat, ahova kívánják. 
 
Tóthi János: Nyilván nem maguk az országgyőlési képviselıjelöltek fogják ezt intézni, 
hanem a kampánycsapatok. Mindenképpen javasolja, hogy a kihelyezés elıtt egyeztessenek 
ebben a kérdésben. 
 
Herr Teréz: Elmondja, hogy a jogszabályi változások miatt nem a város fogja kiadni az 
engedélyeket, hanem az Államigazgatási Hivatal által kijelölt hatóság.   
 
Balda Róbert: Ez az óriás plakátokra vonatkozik, most azokról a táblákról beszélnek, 
amelyek ideiglenesen kerülnek a közterületekre. Ezekhez nem kell hatósági engedély. 
 
Csernus Péter: Javasolja, hogy a MAHIR Cityposter Kft. hivatalosan keresse meg a pártokat 
ezzel az ajánlattal. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy 12 db tábla esetében készítsenek dekorációt. 
 
 
További hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

13/2010. (I.27.) GMB határozat 
Tájékoztató reklám rendszergazda tevékenységrıl 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság a 
MAHIR Cityposter Kft-nek a reklám rendszergazdasággal 
kapcsolatos 2009. évi tájékoztatóját megtárgyalta és azt 
jóváhagyja.  

 
2. A Bizottság az útbaigazító táblarendszer hátoldalára készülı 

dekorációk elhelyezésére vonatkozó javaslatot támogatja. A 
Bizottság felkéri a Városüzemeltetési és –fejlesztési 
Igazgatóságot, hogy 12 db dekorációt, bruttó 10.815.- Ft/db 
áron  rendeljen meg a MAHIR Cityposter Kft-tıl a 2010. 
évi költségvetési rendelet terhére. 

 
Határidı: 1. pont tekintetében: 2010. január 27. 

     2. pont tekintetében: 2010. május 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
9./ napirendi pont 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára közbeszerzési dokumentáció 
elkészítése a KEOP-7.1.3.0/B-2008-0001 pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
 
Kıvári László: Célszerő lenne egyszer találkozni a PROVITAL Zrt. munkatársaival az 
önkormányzat közbeszerzései kapcsán. Nem minden esetben csak a legalacsonyabb ár lehet 
bírálati szempont, vannak egyéb szempontok is, amit figyelembe kellene venni. Ez felmerült 
legutóbb a Diákétkeztetési Kft. közbeszerzésénél. A határozati javaslat elfogadását támogatja. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

14/2010. (I.27.) GMB határozat 
Közbeszerzési dokumentáció elkészítése 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára 
közbeszerzési dokumentáció elkészítése a KEOP-7.1.3.0/B-
2008-0001 pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok alapján 
jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a legkedvezıbb 
ajánlatot tevı PROVITAL Fejlesztési Tanácsadó 
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Szolgáltató Zrt-vel (1118 Budapest, Késmárki u. 8.) kössön 
szerzıdést. 

 
2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 

tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
    Határidı: 2010. február 1. 

Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
10./ napirendi pont 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára nyilvánosság biztosításával, 
kommunikációval, tájékoztatással kapcsolatos feladatok ellátása a TÁMOP-3.2.3-08/2-
2009-0003 pályázati program keretében” tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

15/2010. (I.27.) GMB határozat 
Kommunikáció, nyilvánosság biztosítása – TÁMOP-3.2.3-
08/2-2009-003 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára 
nyilvánosság biztosításával, kommunikációval, 
tájékoztatással kapcsolatos ellátása a TÁMOP-3.2.3-08/2-
2009-0003 pályázati program keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok alapján 
jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a legkedvezıbb 
ajánlatot tevı Szekszárdi Turisztikai Kft-vel (7100 
Szekszárd, Béla király tér 7.) kössön szerzıdést. 

 
2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 

tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 

Határidı: 2010. február 1. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

11./ napirendi pont 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára a TÁMOP-3.2.3-08/2-2009-
0003 pályázati program keretében megvalósuló programok résztvevıinek számára 
étkeztetés biztosítása” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Frey Tímea pályázati referens 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

16/2010. (I.27.) GMB határozat 
Étkeztetés biztosítása - TÁMOP-3.2.3-08/2-2009-0003  
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára a 
TÁMOP-3.2.3-08/2-2009-0003 pályázati program 
keretében megvalósuló programok résztvevıinek számára 
étkeztetés biztosítása” tárgyú meghívásos pályázati eljárásra 
benyújtott ajánlatok alapján jóváhagyja, hogy az 
Önkormányzat a legkedvezıbb ajánlatot tevı Szekszárdi 
Diákétkeztetési Kft-vel (7100 Szekszárd, Bezerédj u. 2.) 
kössön szerzıdést. 

 
2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 

tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 

Határidı: 2010. február 1. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
12./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2010. (…) rendelete 
Szekszárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 8/2004. (III.1.) szekszárdi ör. 
módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Herr Teréz fıépítész 
 
Herr Teréz: Egyenként ismerteti a módosítási javaslatokat. 
 
Máté Péter: A 11-es számú módosítási javaslat kapcsán jegyzi meg, hogy késıbb majd 
további kérésekkel jönnek az önkormányzathoz a lakók: készítsük el a közvilágítást, legyen 
síkosságmentesítés, épüljön játszótér. Miért kell ezt a módosítást engedélyezni? 
 
Herr Teréz: Ez egy lakossági kérelem volt. 
 
Kıvári László: Ezt a területet annak idején be is járták. 
 
Herr Teréz: A közmővesítés költsége már az építkezést megelızıen keletkezik, így azt 
mindenképpen a lakók fizetik. 
 
Szeleczki József: Az engedélyezés során elı kell írni a közvilágítás kiépítését is. 
 
Csernus Péter: Az Allende utcában nem javasolja garázshelyek kialakítását, így is elég szők 
az utca keresztmetszete. A lakók is ellenzik a garázsépítést. 
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Kıvári László: Javasolja, hogy azokról a módosítási javaslatokról külön szavazzanak, 
melyeket nem kíván támogatni a bizottság. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel Csernus Péter javaslatát, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
Herr Teréz: Kéri, hogy a 22. számú módosítási javaslatot vegyék ki az elıterjesztésbıl és 
hagyják függıben. A kérelmezı már több, mint egy éve nem válaszolt a hivatal levelére, így 
nem tudja, hogy jelenleg mi az álláspontja, kívánja-e továbbra is a módosítást. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel Herr Teréz javaslatát, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
Szeleczki József: Nem támogatja a 23. sorszámú módosítást. Mindenki a 3 méteres útról 
kívánja majd feltárni a területét.  
 
Máté Péter: Azt kellene elérni, hogy a széles útszakasz megépítése történjen meg. Van most 
kényszer az önkormányzaton, hogy módosítsa ezt a szabályozást? 
 
Herr Teréz: Nincs. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy ezt most ne támogassák. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel Máté Péter javaslatát, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
Kıvári László: Az elhangzott módosítások figyelembevételével elfogadásra javasolja az 
elıterjesztést. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

17/2010. (I.27.) GMB határozat 
HÉSZ módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága az alábbi kivételekkel 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Helyi Építési 
Szabályzat módosítását. A Bizottság nem támogatja a 18. 
sorszámú (Allende utcában garázsépítési lehetıség biztosítása), 
a 22. sorszámú (Sárköz u. – Csatári u. – Istifán gödre által 
határolt tömbbelsı feltárása), valamint a 23. sorszámú (Sárköz 
utcától északra útnyomvonal felülvizsgálat) módosítási 
javaslatot. 
 
Határidı: 2010. február 4. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
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13./ napirendi pont 
2010. évi városüzemeltetési elıirányzatok - I. változat 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Azt kellene a bizottságnak megfogalmaznia, hogy milyen tartalommal 
töltsék fel az elıirányzatot. Csak a szerzıdéses munkák értéke már 450-500 millió Ft. 
Egyeztettek a COLAS Hungária Kft-vel a célkitermelı helyrıl elhordott föld 
ellentételezésérıl. Hoztak egy ajánlatot útépítésre, ami alapján egy réteg elkészítését 5.800.- 
Ft/m2 áron, míg két réteg elkészítését 8.000.- Ft/m2 áron vállalnák. A nem pályázható utakat 
kellene ebbe a körbe bevonni.  
 
Kıvári László: Javasolja, hogy hétfın délután üljenek le és beszéljék át részleteiben az 
anyagot. 
 
Szeleczki József: Minden egyes forintot nem lehet nevesíteni sem, mert év közben 
adódhatnak olyan vis maior helyzetek, amelyeket orvosolni kell. 
 
Kıvári László: Ez az egyik legfontosabb feladata a bizottságnak, mindenképpen idıt kell 
szakítsanak rá. 
 
Máté Péter: Azokat a munkákat, amelyek nem kerülnek sokba, de fokozzák a városlakók 
komfortérzetét, mindenképpen el kell végezni. 
 
Kıvári László: Át kell vizsgálni a szerzıdéses állományt is, lehet, hogy ott is találnak 
megtakarítást. Javasolja, hogy hétfın 14 órakor találkozzanak és egyeztessenek a kérdésben. 
 
14./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Szeleczki József: Tájékoztatja a bizottságot, hogy folyamatban van a közösségi közlekedés 
fejlesztésével kapcsolatos pályázati anyag elıkészítése. A dokumentáció nem csak 
Szekszárdra terjed ki és a tömegközlekedésen túl minden, közlekedéssel kapcsolatos 
témakörre kiterjed. A tervszállítás határideje május vége, de elıtte szükséges lenne a bizottság 
elé hozni a témát. A tervezıkkel egyeztetve, a február 17-i idıpontot célozták meg. Ez az 
elıkészítı munka alapozza meg a nagy pályázat beadását. Kéri a bizottsági tagokat, hogy 
február 17-én tartsanak ülést, amikor a szaktervezık bemutathatják az addig elvégzett munkát. 
 
Máté Péter: A Zsitvai cukrászda tulajdonosa panaszolta, hogy az üzlet elıtt, a Mikes utcában 
megállni tilos tábla van. Miért van kint ez a tábla? 
 
Szeleczki József: A tőzoltó autók felvonulási területe miatt. Egyébként a cukrászda annak 
idején úgy kapott engedélyt, hogy 8 db parkolót kell létesítsen az udvarban. Továbbá az 
utcában merıleges parkolók vannak és ez miatt biztosítani kell az 5 méteres távolságot is. 
Ezeket a szempontokat a döntéskor figyelembe kell venni. 
 
Máté Péter: Van-e a bizottságnak hatásköre, hogy levetesse onnan a táblát? 
 
Kıvári László: Van. 
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Szeleczki József: Több, forgalmi renddel és közlekedéssel kapcsolatos kérelem is van a 
hivatalban. Ezeket egy csokorba győjtik és behozzák a bizottság elé. 
 
Kıvári László: Érkezett egy ajánlat az önkormányzathoz, ami a város területén történı 
sebességmérésre tesz javaslatot. Az anyag lekerült a Rendırséghez, várják a szakmai 
állásfoglalást ezzel kapcsolatban. A következı ülések egyikén ezzel is foglalkozni kell. 
 
 
A bizottság elnöke további napirendi pont nem lévén a nyilvános ülést 17 óra 40 perckor 
berekeszti.  

 
 

k . m . f.  
             

 Kıvári László 
                                      GMB elnök 
          
 
 
Készítette: 
    Varga András     
                       jegyzıkönyvvezetı   

 
 
 
 
Ellenjegyezte: 

Amreinné dr. Gál Klaudia 
             aljegyzı 


